
 
Gennep 

 
Schriftelijke vragen aan het college, aan 
college Gemeente Gennep. 
Schriftelijke vragen aan het college. (Vragen ingevolge artikel 37 van het reglement van orde voor de 
vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente Gennep) 

 
Datum: 11-08-2021 

Steller vragen: Hendrik Jan van Essen, fractie SP 

Onderwerp: Voortgang 2 rotondes aan Brabantweg. 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 
1. Is er een inrichtingsplan en zo ja kan deze aan de raad ter inzage gegeven worden? 
 
2. Kan het college een definitieve datum geven m.b.t. aanvang werkzaamheden? 

3. Indien er een aanvangsdatum is kan er dan ook een tijdspad mbt de uitvoering gegeven 
worden? 

 
Toelichting: 
Afgelopen jaren liggen de beiden rotondes er onverzorgd bij en zijn geen visitekaartje voor onze 
gemeente. Zo wel voor de inwoners van Gennep als voor de toeristen.  
De fractie van de SP is regelmatig bevraagd over dit dossier door inwoners. Zowel het CDA  als SP 
hebben hierover regelmatig het college op bevraagd. Echter na 2 jaar is hierover nog steeds geen 
duidelijkheid. Laat staan dat het voor onze inwoners duidelijk is.    
Het opknappen van de rotondes stond gepland voor het jaar 2020. En voor enige vertraging is 
begrip van onze zijde.  
Echter inmiddels wordt het rotonde dossier wel een dossier dat moeizaam verloopt. En hiernaast 
lijken toezegging van het college (de wethouder) niet nagekomen te worden.  
 
In de raadsvergadering van 7 juni is er enigszins grappend het onderwerp verlegd naar het 
maaibeleid echter dit was geen bevredigend antwoord. Ook werd de bal bij ondernemers 
neergelegd. Hierna is door de wethouder toegezegd dat deze de ontwerpen ons doen laten 
toekomen zodra ze aanwezig zijn.   
In de raadsvergadering van 19 juli heeft de wethouder op nieuwe vragen geantwoord dat er 
ontwerpen waren en gaf mondeling een toelichting. Helaas zijn de ontwerpen en plannen zoals 
deze er lagen niet beschikbaar gesteld zoals door het college toegezegd is. En blijft er 
onduidelijkheid. 

 
Namens de SP fractie, 



 

Hendrik Jan van Essen. 

 


